
Protokoll från Paris Tomtägarförenings (PTFs) årsmöte 2011-06-11 t(+l

{ Mötets öppnande

Ordförande Jan-Eric Berglund hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. En
parentation hölls direk efteråt för under våren bortgångne Henry Englund.

2 Fastställande av daoordninq

Utskickad dagordning faststäilldes.

3 Kallelse

Frågan om kallelse skickats ut på vederbörligt sätt besvarades med ja.

4 Antalnärvarande

Antalet representerade fastigheter uppgick till 29 stycken, nr 1 , 7, 8, 9, 10, 1 3, 15, 17 , 1 8, 19, 21 , 22,
24, 25, 26, 27, 28, 29, 30, 33, 34, 35, 38, 41, 42, 47, 48, 53, och 54.

5 Ordförande och sekreterare till mötet

Till ordförande och sekreterare till mötet valdes Jan-Eric Berglund och Christian de Mar6

6 Val av två iusterinssmän och tillika rösträknare

Till justeringsmän och tillika rösträknare valdes :

Robert Stolt, tomt 33 och Ove Medin, toml27.

7 Stvrelsens berättelse

Arets versamhetsberättelse hade skickats ut i vederbörlig ordning.
Utdrag:
Utbyggnad av båtbryggan slutfördes förra säsongen. Under årsmötet kommer styrelsen föreslå
differentierade avgifter för båtplatsema, då några breddats för stöne båtar för ett ökat skydd mot
skavskador. Även en uppdatering av föreningens stadgar kommer att föreslås.

8 Revisionsberättelse

Revisionsberättelsen lästes upp av föreningens revisorssuppleant Ulf Lundin, lomt42.

I Ansvarsfrihet för stvrelsen under det qånona året

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna året.

10 Val av ordförande under,ett år

Till föreningens ordförande under ett år valdes Jan-Eric Berglund, tomt 48.

11 Val av vice ordförande under två år

Till vice ordförande under två år valdes Lars-Enar Lindberg, tomt 17.

12 Val av sekreterare under Wå år

Till sekreterare under två år valdes Christian de Marå, tomt 28.

13 Val av två representanter i valberedninoen under två år

Göran Kölbom, tomt 19 och Katharina Ölander, tomt 29 valdes att representera valberedningen under
tuå år.
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Val av två suppleanter i stvrelsen under ett år

Till styrelserepresentanter valdes:
Bo Lindner, tomt 33 ('l:e styrelsesuppleant) och Veronika Forsman, tornt 10 (2:e styrelsesuppleant).

Val av två revisorer och en revisorssuppleänt under ett åf

Till revisorer under ett år valdes, Ulf Lundin, tomt 42 och Bengt Blomfelt, tomt 1.

Till revisorssuppleant under ett år valdes Britt Bohlin, tomt 38.

Val av en representant iväqföreninqen under ett år

Till representant i Harka vägförening under ett år valdes Veronika Forsman, tomt 10.

Redovisnlnq, av avslutade och påqående aktivitetpr

Vice ordförande Lars-Enar Lindberg, tomt 17 informerade om kommunens vaften- & avloppsplaner.

Arbetet med VA-frågor bedrivs av en projektgrupp bestående av PTFs styrelse samt representanter
från Harka, Wien I och ll, Mörjaren octr Bjömöholmar. Lars-Enar Lindberg är projektledare. Den som
är intresserad av senaste informationen kan kontakta Lars-Enar eller gå in på kommunens hemsida

Hamnkaptenen Robert Boije informerade om de förändringar av båtplatsema som genomförts sedan
föra säsongen. En del platser har breddats för att undvika skavskador och därmed en difierentierad
prislista för bryggplatserna introducerats. Varje bryggplatsinnehavare ansvarar för att sin boj är riktigt
placerad. De som vill ha hjälp med eventuelljustering/flytt av sin boj kan kontakta hamnkaptenen.

Förslaq till budqet föf kommapde verksamhetsår

Följande budgetförslag godkändes av årsmötet:

18

Budget
2011

Utfall Budget
2010 2010

lntäkter
Ars- och medlemsavgifter
Klubbhus
Paris Tomtägares Båtklubb
Ränteintåikter
Övriga intäkter
Överföring från reseMond
Summa intäkter

Kostnader
Kostnad arbetsdagar
Bad/båtbryggor mm
Bastu/klubbhuslmark
Diverse kostnader
Elektricitet
Försäkring
Paris Tomtägares Båtklubb
Avsättning till resevfond
Summa Kostnader

Arets resultat

29 500 29645 28500
200 r00 200

2AO 753 2 300
350 325 250

000
000

32 390

750
2 000
I 000
6 500
3 000
3 000
2340
5 000

30823 31250

233 750
4826 2 000
4 809 I 000
4 366 8 500
2873 3 000
2 600 2500
2432 2432
7 000 2 000

30 590

I 800

29 139 30182

{ 684 { 068
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Balansräkning 2010-12-31 :

Tillqåmar
Postgiro, bank ocfr kontantkassa

Upplupna kostnader
Kortfristiga skulder
ReseMond
Balanserat resultrat

Upplupna intäkter 0
Övriga koffisiga fordringar 0
Medlemsfordringar Båtklubben 0
Summa tillgångar 56 768

Skulder och eoet kaoital

s6 768

0
2 600

47 M9
5 035

!

.1

Redovisat resultat 1 684

Beslut om årsavoift för kommande verksamhetsår

Oförändrad årsavgift på 200 kr per fastighet beslutades.

Förslaq till upodaterino av föreninoens stadoar

Med kallelsen bifogades ett förslag till nya stadgar som godl«ändes av mötet med några smäne,
ffi mst gnammatiska, justeringar.
De stora förändringama i stadgama är att styrelsen utökas med två personer, hamnkapten ocfr
skogsvaktmästare, antalet punkter på dagordningen utökas samt krav på medlemskap i Paris
Tomtägares Båtförening vid bryggplatsinnehav.

Förslaq till differentlerade avqlfu r för brvqoolatsi nnehav

För de mindre platsema, ca 180 crn breda, godl€ndes en avgift på 150 kr per år och för de stöne
plabema, cr 220 crn breda, 300 kr per år.

Behandlino av fiån medlemmar inkomna motloner

Egen representant I VA-frågan

Motion från Sven Lavön ang utökande av en representant iVAprojektet avslogs, då projektgruppen i
detta läge är heltäckande med mandat för ett år i taget. Lars-Enar Lindberg har redan denna uppgn
och fick av mötet i upfirag att skriva protokoll från sammanhäden med öwiga tomföreningar och
kommunen. Protokollen kommer att läggas ut på föreningens hemsida. Frågan om ett eget uppdrag
§om representant kommer tas upp under de närmaste kommande årsmöten och inrättas vid behov.
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23 Övriqa fråqor

23.1 Grannsamverkan startas med Göran Kölborn som representant.

23.2 Sandlådoma var bristfälligt fyllda under vintern och ingen skottade nere vid klubbhuset. Veronika har
pratat med vägföreningen, som lovat att detta kommer att fungera till kommande vinter.

23.3 Bo Eriksson, tomt 41, nämnde att föreningens allmänna brunnar bör spolas. Styrelsen undersöker
eventuellt behov.

23.4 Ett anonymt meddelande, om att utskick av dagordning ej gjorts, var uppsatt på anslagstavlan.
Dagordning ska ha skickats via mail till de som angett en mailadress (kan finnas någon miss pga sen
anmälan eller felinstiillt säkerhetss§dd i datorn på sina inkommande mail, spamskydd, etc) och till
övriga med sedvanlig post 15 stycken. Ordförande påpekade att alla åsikter och synpunkter på
foreningens verksamhet kan ställas direkt till s§relsen. Anonyma meddelanden främjar inte en god
grannsämja och behandlas inte heller seriöst av styrelsen.

23.5 Om något av föreningens verktyg, gräsklippare, etc går sönder så anmäl detta snarast till Göran
Kölborn eller någon istyrelsen, så att nästkommande användare kan utföra sina uppdrag utan
problem.

23.6 Arbetsbeskrivning för hamnkapten och skogvaktmästare efterlyses. S§relsen återkommer.

23.7 Rutiner och regler för bastu och hyra av stuga efterlystes. Styrelsen återkommer.

23.8 Ulf Lundin undrade om det är möjligt att skilja bryggkostnadema från övriga kostnader i

redovisningen. Kassören trodde att detta inte är enkelt att åstadkomma, men lovade att återkomma
efter att ha undersökt frågan närmare.

23.9 Eventuellt kommer kodlås att installeras i bastu och klubbhus för att minska administrationen vid
hantering av nycklar. Styrelsen jobbar redan med ärendet.

24 Avslutninq

Ordföranden avslutade årsmötet med att tacka närvarande medlemmar för ett aktivt deltagande.

Vid protokollet:4,
Christian de Mar6

Justeras

Robert Stolt Ove Medin


